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Abstract (en)
The shut-off component for a container, especially pallet container, includes an operating component (4) for a shut-off element which is movable
in a flow passage (2) formed in the housing (1), wherein the housing is manufactured from an electrically non-conductive plastic, and the movable
shut-off element is manufactured from an electrically conductive material. The shut-off element is formed as a shut-off valve which is rotatable or
pivotable in the flow passage and made of electrically conductive material.

Abstract (de)
Es handelt sich um ein Absperrorgan für einen Behälter, insbesondere Palettenbehälter, mit - einem Absperrgehäuse (1) mit Durchflusskanal (2),
- einem in dem Durchflusskanal (2) beweglich angeordneten Absperrelement (3) und - einem Betätigungselement (4) für das Absperrelement (3),
wobei zumindest das Absperrgehäuse (1) aus Kunststoff gefertigt ist. Dieses Absperrorgan ist dadurch gekennzeichnet, dass das Absperrgehäuse
(1) aus einem elektrisch nicht leitfähigen Kunststoff und das bewegliche Absperrelement (3) aus einem elektrisch leitfähigen Material, z. B. elektrisch
leitfähigem Kunststoff, gefertigt sind.
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